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Voorstel van het lid Maatoug (GroenLinks) om het commissiedebat 

Doorstroomvennootschappen zo snel mogelijk opnieuw in te plannen, nog voorafgaand aan 

de behandeling van het Pakket Belastingplan 2023. 

Van: Havlínová, Jessica 

Verzonden: woensdag 14 september 2022 11:21

Aan: Commissie Financiën 

Onderwerp: RE: PV FIN 15 sept: 

Hi Martijn, 

Zoals beloofd zou ik het je nog per mail laten weten.

Wij zouden inderdaad tijdens de RvW willen voorstellen om dit debat zo snel als mogelijk opnieuw in 

te plannen. Om nog in te gaan op je vraag ‘wanneer?’: dat vind ik lastig te bepalen. Wij willen het 

graag zo snel mogelijk, maar in ieder geval voorafgaand aan het belastingplan. Hoop dat dat je vraag 

een beetje beantwoordt. 

Alvast dank!

Groet,

Jessica Havlínová

Beleidsmedewerker Financiën en Economische Zaken

GROENLINKS Tweede Kamerfractie 

Van: Havlínová, Jessica 

Verzonden: maandag 5 september 2022 13:29

Aan: Commissie Financiën 

Onderwerp: PV FIN 15 sept: 

Hi griffie, 

Weer een nieuwe vraag: wij waren benieuwd of er binnenkort een CD over brievenbusfirma’s 

gepland staat? Zo niet, zouden we dat graag willen aanvragen bij de volgende PV (15 sept). 

Hartelijk dank! Groet,

Jessica Havlínová

Beleidsmedewerker Financiën en Economische Zaken

GROENLINKS Tweede Kamerfractie 
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